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Geachte college van B&W, geachte Raadsleden Gemeenteraad Meierijstad. 

 
Naar aanleiding van het rapport “De toekomst van zon en wind in Meierijstad, van 18 
november 2019 jl. berichten wij u als volgt. 
  
 
Als dorpsraad Keldonk hebben we getracht een goed beeld te vormen van het rapport 
en van de ingediende klachten en bezwaren tegen het plan, zover dit betrekking heeft 
op het plan gebied van Meierijstad. 
We kunnen eveneens een opsomming maken van de bezwaren die door de diverse 
partijen al zijn ingediend, maar dit is in vele gevallen een herhaling van argumenten. 
Wat voor Wijboschbroek geldt, geldt ook voor het gebied Het Lijnt in Keldonk. 
Wat voor de Rooische heide en Schijndelsche heide geld, geld ook voor de gebieden 
in Keldonk. 
Ook in gebieden in Keldonk zijn bijzondere elementen te vinden, die uniek zijn en of dit 
er nu meer of minder zijn dan elders is in deze niet direct relevant. In de brief die de 
werkgroep LijnRecht TEGEN zon- en windpark heeft ingediend, is dit uitgebreid 
beschreven.  
Het gaat om het totale beeld van opwekking van Duurzame energie en vermindering 
van CO2 uitstoot en/of verminderde opname hiervan, in relatie tot de schade die 
toegebracht wordt aan fauna en flora En om de mate waarin de mensen hinder, last 
en/of schade ondervinden aan de uitvoering van deze plannen Als dorpsraad Keldonk 
gaan we liever in gesprek, middels deze brief, om te zoeken naar de juiste oplossing. 
 
 
Waar het ons om gaat, is dat er wel overwogen besluiten worden genomen en dat deze 
besluiten de gemeente grenzen van Meierijstad overschrijden. Zullen overschrijden en 
moeten overschrijden!  Want dit is geen ‘vraagstuk’ voor alleen gemeente Meierijstad. 
Dit zal integraal, provinciaal of zelfs landelijk moeten worden ingevuld. Kijk bv naar een 
stad als Eindhoven. Die hebben geen zoek gebieden zoals Meierijstad. Maar 
omgekeerd zijn er ook steden, die geen invliegfunnel hebben en zeker geen 2 zelfs. We 
hoeven niet roomser te zijn dan de paus. Laten we naar rato de behoefte (landelijk) 
verdelen. 
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We stellen het college en de raad dan ook nadrukkelijk voor om deze materie breder op 
de provinciale en/of landelijk agenda te zetten (zoals ECCO, dat is goed voorbeeld) en 
de volgende aspecten daarin goed te laten uitwerken, met de 1e als hoogste prioriteit, 
dan 2e, enz.: 
 

➢ Maak meer gebruik van wind energie op zee, zoals in het plan al is genoemd. 
(denk aan het College van Rijksadviseurs in deze) 

➢ Maak afspraken met onze buurlanden waar slechtere landbouwgronden zijn 
➢ Zet als overheid meer in op energie bronnen als waterstof en kernenergie. 
➢ Waar op de beste landbouwgrond zonneparken worden aangelegd, kunnen de 

gewassen geen CO2 meer opnemen, neem dit in overweging, doel is om minder 
CO2 uitstoot te verkrijgen, maar ook om voldoende opname van CO2 te hebben 
of te behouden. 

➢ Verplicht de industrie om daken en wanden te voorzien van zonnepanelen en 
stel dit als prioriteit boven agrarische gebieden 

➢ Maak meer gebruik van wanden, zoals geluidschermen bij wegen, omzoming. 
van industriegebieden. Dus op locaties waar ook meer energie gevraagd wordt. 

➢ Leg juist geluidschermen (extra) aan in de vorm van zonnepanelen 
➢ Consumenten nog meer op energie besparing in laten zetten, door subsidies te 

verstrekken (ook met terugwerkende kracht dit beschikbaar stellen, als goodwill 
voor diegene die al geïnvesteerd hebben). 

➢ Maak plangebieden over grotere oppervlaktes, of zelfs landelijk, waarbij 
dezelfde criteria gesteld worden aan flora en fauna. 

➢ Als er dan toch ergens zonne- en windparken worden aangelegd, leg ze dan 
tegen de natuur of A 50 of industrieterrein, waar er de beste inpassing mogelijk 
is en waar burgers het minste hinder ondervinden en de grote huiskavels 
landbouwgrond behouden blijven, waar de landbouw verder kan 

➢ Verzorg tegemoet komen voor geleden / nog te lijden (plan) schade. 
➢ Maak als Meierijstad ook afspraken met de buren over overlapping van 

zoekgebieden waar dit mogelijk. Een zoekgebied eindigt niet bij de gemeente 
grens. Zorg voor gelijkheid in dit soort gevallen. 

 
Zoals al aangegeven zijn deze punten vooral gericht om in een breder kader, landelijk 
kader, op te pakken, zodat er een betere verdeling kan plaatsvinden. Maar deze punten 
kunnen (grotendeels) ook gemeentelijk worden ingezet. 

 
Het is ook niet te verantwoorden om als Meierijstad circa 1.000ha zonneparken in te 
gaan richten. Zeker gezien de beperkte ruimte die er is, hierin geldt hetzelfde: Verdeel 
naar mogelijkheden, landelijk gezien. 
 
M.b.t. de windmolens is ons advies om eveneens op werkbezoek te gaan, zoals ook de 
gemeente Bernheze dit heeft gedaan. Hierin ligt al een eerste mogelijke samenwerking 
met buurgemeenten. Vreemd eigenlijk dat iedere gemeente dit weer zelf moet doen. 
Landelijke informatie en landelijke normen zouden in deze juist heel welkom zijn. Over 
besparing (van gemeenschapsgeld) gesproken. 
 
 
Samenvatting: Als dorpsraad Keldonk scharen wij ons achter de bezwaren die zijn 
ingediend m.b.t. schade aan flora en fauna, maar staan open voor een duurzame 
oplossing, met gelijke verdeling en schadeloosstelling waar nodig. Doordachte 
besluitvorming en geen overhaaste beslissingen nemen lijkt ons een juiste raadgever. 
 
Vertrouwende u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd en in afwachting van 
uw reactie verblijven wij. 

 
 

met vriendelijk groet, 
 
Stichting Dorpsraad Keldonk 

  Wouter van Boggelen 
  voorzitter  
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